

《单词百科:attention-grabbing是什么意思?attention-grabbing怎么发音?attention-grabbing的解释和用法》

英语单词attention-grabbing是什么意思?attention-grabbing怎么读?attention-grabbing怎么发音?简答网为您整理了attention-grabbing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



attention-grabbing怎么读

attention-grabbing的读音:[ə 'ten ʃ n ɡ r'æb ɪ ŋ]

attention-grabbing的意思

1、adj. (言语或行为) 吸引公众注意的;

attention-grabbing的相关词组

1、attract attention 引起注意;醒目;打眼;

- 2、attention span 注意力持续时间;
- 3、attention deficit hyperactivity disorder 注意缺陷障碍[伴多动];
- 4、attention deficit disorder 注意力缺乏症;
- 5、command attention 命令注意
- 6、come to attention 立正;
- 7、catch attention 引起注意;
- 8、call attention to 唤起注意;
- 9、draw attention to 吸引…的注意力;促使…注意;
- 10、draw attention 引起注意;
- 11、focus one's attention on 把注意力集中在
- 12、give attention to 请务必注意
- 13、pay attention to 注意;
- 14、devote one's attention to 专心于;
- 15、draw someone's attention to 吸引别人的注意
- 16、catch someone's attention 引起别人的注意
- 17、bring something to someone's attention 让某人注意的东西
- 18、pay no attention to 置之不理…;毫不在乎…;不问;不在意;
- 19、pay attention 注意;专心;集中注意力
- 20、stand at attention 立正;

attention-grabbing的近义词

- 1、**arresting** adj.引人注意的, 可观的;
- 2、**conspicuous** adj.显眼的, 引人注目的;

3、**eye-catching** adj.引人注目的;显著的;

4、**flamboyant** adj.艳丽的;火焰似的;过分华丽的;

5、**noticeable**

adj.显而易见的, 明显的;引人注目的, 令人瞩目的;显著的, 重要的;可以察觉的;

attention-grabbing的双语例句

1、The most important attention grabbing text is the headline!

最重要的是受瞩目的文字标题!

2、Product reviews are exceptional for this, or an attention grabbing article with your links.

产品的销售尤其要这样, 或者也可以同过链接吸引浏览者.

3、Moo mini-cards are cooler than regular business cards, because they're small and attention-grabbing .

小型 Moo 卡比一般的商业名片要酷, 因为它们更小,更容易吸引别人的眼球.

4、Yet beneath these attention-grabbing markers of gender parity, there's plenty to make a feminist squirm.

然而,下面这些注意抢占标志性别平等, 有很多女权主义者,使蠕动.

5、There can be a disconnect between broad, attention-grabbing headlines and the often specific, incremental results of the medical research they cover.

宽泛且引人注目的头条新闻, 与涵盖的具体医学研究结果之间可能存在脱节。

6、Although more flashy items have tended to dominate the Chinese market, people in the industry say they are also witnessing the emergence of a more low-key consumer, who favours less attention-grabbing pieces.

尽管浮华商品倾向于主导中国市场, 但行业人士表示, 他们也看到更为低调的消费者群体正在崛起, 他们喜欢不那么引人注目的商品。

7、It's a bit like the online equivalent of an inside joke, a fashionable, attention-grabbing concept that a large number of Internet users become aware of.

这样的信息有点类似于“圈儿内笑话”，也就是只有大批互联网用户知晓的、最前沿的、引人关注的信息。

8、Of course, it's not as attention-grabbing, but it may work better with more traditional companies.

无疑，它不是很新颖，但更易于被较传统的公司所接受。

9、There are vast cultural differences and influences that go beyond the simplistic attention-grabbing headlines.

在过分简化的耸人头条之外还有巨大的文化差异和影响。

10、But it isn't, because climate change is a creeping threat rather than an attention-grabbing crisis.

但现实并非如此，因为气候变迁是逐渐潜至的威胁，而非众所瞩目的危机。

11、Make it fun and attention-grabbing.

要做到诙谐、激发读者的兴趣。

12、During their height, drive-ins used attention-grabbing gimmicks to entice even more people to become patrons.

在他们的身高，驱动程式使用注意抢占噱头，以吸引更多的人成为顾客。

13、Moo mini-cards are cooler than regular business cards, because they're small and attention-grabbing.

小型Moo卡比一般的商业名片要酷，因为它们更小，更容易吸引别人的眼球。

14、Song also touches upon recent hot topics that are both attention-grabbing and controversial with a hint of humor and attempt to tease.

同时，宋志刚还用略带幽默、调侃的方式，提到了近来的一些备受瞩目且饱受争议的热点话题。

15、But even the foundation is now seeking ways to put more of the money from its relatively small budget into 'big science' in an effort to produce more attention-grabbing achievements.

但是，即使是自然科学基金委也在想法把其本来相对较少的预算中更多的钱放到“大

科学”中，以产生更多能吸引注意力的科研成就。

16、One measure of China's soaring economic growth has been the attention-grabbing fact that it adds new power generating capacity each year equal to the UK's entire electricity grid.

衡量中国经济突飞猛涨的一个指标，一直是这样一个令人瞩目的事实：中国每年新增装机容量相当于英国的整个电网。

17、Magazines are trying to fight back by jazzing up their covers with attention-grabbing digital features and placing copies in different areas of the store.

通过抓人眼球的数字特征让封面变得更活泼，并在商店的不同区域摆放杂志，杂志商正努力展开回击。

18、It's grown in Italy's Alto Adige, but so are lots of more attention-grabbing grapes, like Pinot Grigio.

意大利的上阿迪杰（Alto Adige）种植西万尼，但当地也有灰皮诺（Pinot Grigio）等许多更抢眼的葡萄品种。

以上是简答网为您整理的attention-grabbing怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于attention-grabbing的用法、attention-grabbing的释义、attention-grabbing的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/attention-grabbing>